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VÁŽENÍ TEPLÁRENŠTÍ ČTENÁŘI,

obdrželi jste dvojčíslo Zpravodaje Asociace 
dodavatelů tepla a technologií. Je to proto, že 
se událo mnoho věcí a my jsme také mnohokrát 
za těmito věcmi museli přijet osobně, abychom 
je vyřešili. Především jsem rád, že jsme se 
mohli sejít na dvou společných jednáních, a to 
v Českých Budějovicích a v Liberci. Stále platí, 
že v kroužku kolegů z oboru je mnoho témat k diskuzi a řešení s ohledem 
na lokální přístup. Text dnešního Zpravodaje je souhrnem prezentací  
a diskusí z těchto schůzek.

Hlavním tématem těchto setkání byla samozřejmě současná palivo
-energetická situace která mnohým z nás dělá vrásky na čele. Není divu, 
protože bohužel někteří dodavatelé plynu a elektřiny nedostáli svých zá-
vazků a tak jestliže máme někteří na rok 2022 ještě nakoupeno za výhodné 
ceny, pak rok 2023 bude zkouškou nejen pro nás, ale i pro naše zákazníky. 
To je také důvodem pro můj zdvižený prst s varováním, abychom již nyní 
začali marketingově pracovat na tom, aby si naši zákazníci uvědomili, že 
příští rok bude bohužel na mnoha místech s cenami tepelné energie daleko 
horší než letošek. 

Bohužel nám jako vždy komplikuji situaci média, která staví celou situaci 
jako bombastické zprávy a vyděšení občané začínají činit kroky které nás vůbec 
netěší a to jsou přípravy na změnu dodavatele, obvykle na změnu zdroje z dál-
kového vytápění na tepelné čerpadlo. Byli jsme účastníky vícero jednání přímo 
s SVJ a SBD a snažili jsme se obyvatelům vysvětlit jaká je realita tepelných 
čerpadel za současného stavu. Bohužel je to tak trochu házení hrachu na zeď. 
Tato situace byla důvodem návštěvy několika lokalit na Liberecku a Brněnsku. 

A abychom to neměli ani tak jednoduché, stále ještě nejsou schváleny 
podpory POZE, speciálně podpory vyplácené k provozu kogeneračních 
jednotek. Na základě aktuální situace a také po bouřlivé diskusi na Ener-
getické komisi Hospodářské komory jsme učinili rozhodnutí zaslat žádost 
o stanovisko a pomoc na ministra průmyslu a obchodu pana Síkelu. Dopis 
přikládáme na závěr zpravodaje. 

Se skončením topné sezóny nastávají přípravy na tu další a tak Vám 
přeji, aby vše proběhlo v pohodě a především abyste si během léta po 
předchozím náročném období dobře odpočinuli.

 Petr Linhart, jednatel ADTT
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